
 

 

Rapport från styrelsemöte 22 augusti 2023 

 

Strategimötet den 22 augusti inleddes med ett litterärt anförande av Erik Lindman Mata, som 

läste ur sin kommande diktsamling Mullvadens kärlek till buffeln. Därefter introducerades 

styrelseledamöterna och deras olika ansvarsområden för de tre nya medlemmarna i styrelsen. 

Det goda mötesklimatet framhölls som särskilt viktigt. 

 

På mötet diskuterades den visselblåsarfunktion som förbundets revisorer har efterlyst. På 

agendan fanns även stadgeändringsförslag. Styrelsen uppdaterades om senaste nytt i 

Copyswedeförhandlingarna. Frågor från yttrandefrihetsgruppen till förbundsstyrelsen 

dryftades. Det beslutades om att sammansätta en kommunikationsgrupp med medlemmar från 

styrelse och kansli. 

 

Resultat av mötets beslutsärenden kan sammanfattas enligt följande: 

• att boklagen och AI kommer att vara de två huvudfrågorna för styrelsen under 2023 

• att förfrågningar kommer att göras angående den vakanta platsen i radioprisjuryn 

• att två suppleanter utsågs till styrelsen för Stiftelsen Villa Vingarnas författarfond 

• att ersättning för nedlagt arbete med Copyswedeförhandlingarna ska utgå enligt 

fastställt timarvode 

• att tre nya hyresgäster har utsetts till Skeppsholmsrummen 

• att ett antal inval och avslag har skett gällande ansökningar till medlemskap i 

förbundet 

• att nya ledamöter har utsetts till invalsnämnden  

• att den som nekats medlemskap kan överklaga detta till förbundets 

överklagandenämnd. 

  

 

På mötet avhandlades även kansliets deltagande på EWC-konferens samt olika frågor kring 

”revenue share” och ljudboksföretagen. Frågan om Copyswede sköts på framtiden.  

 

 

 

 

 

Natalie Lantz 


